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Dagsorden: 
 

18.30-19.30: 

Julefrokost (spis ikke hjemmefra!) 

 

19.30-20.00 

1) Nyt fra elevrådet  

 

 

 

2) Meddelelser 

- Spørgsmål til udsendte meddelelser fra 

ledelsen 

- Kort nyt fra medarbejderrepr. og øvrige 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

20.00 – 21.30 

3. Siden sidst 

a) Pædagogisk lørdag; Evaluering samt tanker 

/ønsker om fremadrettet involvering 

b) Formandsnetværksmøde den 23.11 

c) Dialogmøde med politikerne den 23.11 

d) Opstart på ny ordning med fri fra mobilen 

skole.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Afbud: Erik, Annette, Kasper Kold., 

 

 

 

1)Har lavet æbleskiver og risengrød til salg blandt eleverne. Der var stor 

efterspørgsel. 

Vi har talt om Kloderupmosevang. 

2) 

Vi har gang i forskellige juletraditioner. 

Lyset i egetræet er ikke det flotteste, men det bliver der ændret på til 

næste år! 

Medarbejdertrivselsundersøgelse, samt ledervurderinger er netop 

afsluttet, og vi har fået rapporterne. Resultaterne skal vi arbejde med i 

MED-udvalg og andre organer i den kommende tid. 

Vi er på vej til at få dækket affaldssorteringsanlæggene fra centralt hold. 

Information om Kloderupmosevang emneugen i uge 4. 

Kvalitetsrapport for skolen er nu afløst af en skoleudviklingssamtale, 

som afholdes fredag d. 9/12. Fokus er på PdULS-teamets arbejde, faglige 

resultater i dansk og matematik, samt skolens arbejde med værdier. 

3) 

a) Pædagogisk lørdag: 

Positive tilbagemeldinger fra bestyrelsen. 

Ledelsen mødes efterfølgende med elevrådet for at give tilbagemeldinger 

til dem. 

Der arbejdes videre i personalegruppen henover vinteren. Bestyrelsen 

inviteres (sandsynligvis) til at deltage i et personalemøde i marts. (8/3-

23) 

b) Formandsnetværksmøde. 

Kristina refererede fra mødet. Hvordan kan der laves et netværk, der 

giver mening og hvad skal der arbejdes med, og hvor ofte skal man 

mødes o.a.. Skolechef Thomas Garsdal har rammesat det, og det første 

møde er på vej (sandsynligvis februar på Østre skole). 

c) Dialogmøde med politikerne 

Kristina refererede fra mødet. Alle institutionsbestyrelser var 

repræsenterede, og det handlede om kommunens børne- ungepolitik. Der 

har efterfølgende været massiv kritik af mødets organisering. 

d) 

Ledelsen har afholdt fællesssamling for 8. og 9. årgang om tiltaget, 

begrundelserne og processen.  
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4) Arbejdet i skolebestyrelsen  

- Vi arbejder med årshjulet og prioritering af 

punkter 

  

 

 

5) Evt.  

----------------------------------------------------- 

Kommende punkter:  

Næste møde: 17.01.23:  

Tobias fortæller, at initiativet er blevet taget godt i mod. 

Tiltaget evalueres løbende, og endeligt i uge 10 / 2023. 

4) 

Der arbejdedes med årshjulet. 

Claus skrev direkte ind i bilaget / årshjulet. 

 

5) Glædelig jul og godt nytår.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


